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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 28 iunie 2018, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.643 din 22 iunie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 28 iunie 2018, ora 1200, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Dragomir Ion 

3. Cioacă Ionuţ 

4. Neacşu Lucian 

5. Oprişan Gigi 

6. Sîrbu Adelina Veronica 

7. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

8. Nichita Tereza 

9. Pick  Ladislau 

10. Ilie Clement 

11. Matei Mihai 

12. Meclea Alina 

13. Vladu Alexandru 

14. Muscalu Ionel 

15. Pălăngeanu Dunia 

16. Ţigănilă George 

17. Ciulacu Mirela 

18. Săndulescu Petronela Marinela 

19. Gâdea Gheorghe 

20. Anghelescu Adrian Valentin 

21. Ionescu Liviu-Ovidiu 
 
 

 
 

Preşedinte de şedinţă este domnul Neacșu Lucian, ales prin H.C.L. nr.229 din 31 

mai 2018. 
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința ordinară de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, înainte de a intra în ordinea 

de zi și cu prezență și cu tot ceea ce înseamnă organizarea acestei ședințe ordinare, 

permiteți-mi să vă comunic și să invităm aici, trei elevi meritoși. Cei mai meritoși dintre 

cei mai buni elevi ai municipiului Giurgiu, cei care la evaluarea națională au obținut 

media 10. Anul trecut am avut trei elevi care au fost și din județ, anul acesta toți trei sunt 

din municipiul Giurgiu și lucrul acesta ne bucură cel mai mult. Să știți că am avut 

curiozitatea de a mă uita pe site-ul Ministerului Educației, să văd dacă și județele riverane 

Giurgiului, se prezintă tot așa de bine. Și vreau să vă spun că, nici Teleormanul, nu are 

nici o medie de 10, Dâmbovița nu are nici o medie de 10, Ialomița dacă nu mă înșel, are o 

singură medie de 10. Nu discutăm de Prahova și de Argeș, pentru că discutăm de județe 

disproporționat mult mai mari decât noi, cu tradiție și cu populație mult mai mare. Dar, 

contrar la tot ce s-a spus că Giurgiu este pe ultimul loc, totuși, și la numărul medii și de 

note de 10, stăm mult mai bine. Am fost și noi, nu luați prin surprindere, dar timpul a fost 

foarte scurt de când s-au finalizat procedurile de verificare a notelor și a rezolvării 

contestațiilor, și timpul a fost foarte scurt ca să inițiem proiectul de hotărâre. Drept 

urmare, o să-l găsim la un punct suplimentar și a trecut de comisii. 

Ceea ce vroiam să vă spun este că au mai fost trei elevi care au contestat și care au 

avut la una din materii nota 10 și la cealaltă, notă foarte aproape de 10. Și m-am gândit că 

sunt foarte puțini cei care sunt buni la toate materiile și îi felicităm, dar sunt și elevi, 

poate foarte buni, excelenți la o materie și foarte buni spre excelenți, la altă materie. 

Adică au avut 10 la o materie și la cealaltă materie au avut 9,90, 9,80 și o să vă propun 

anul viitor, ca pentru cei care au avut o notă de 10, să le acordăm un sprijin pentru acest 

merit, dar să fie un pic mai mic decât pentru cei care sunt chiar excelenți în orice. 

Permiteți-mi ca în fața dvs., să-i invit pe cei trei elevi, avem doi băieți o fată, de 

data aceasta. Vedem că și băieții sunt nu numai isteți, dar și silitori! Să-i invit în fața dvs., 

să-i felicităm așa cum se cuvine, să-i aplaudăm, să-i prezentăm prin intermediul dvs., 

cetățenilor din municipiul Giurgiu și să ne mândrim cu ei.: Gheorghișor Iasmina Maria - 

Colegiul Național Ion Maiorescu! Îți ofer diploma și să știi că pe ordinea de zi a ședinței 

de astăzi se află acordarea unui sprijin financiar. Fiecare veți beneficia de câte 2.000 lei. 

Așa că după opt ani de pregătire asiduă, o vacanță este bine meritată și cu surse 

financiare. 

Damian Teodor Gabriel – clasa a VIII-a, Școala generală nr.7 și cel de-al treilea, 

Școala generală nr.8 Marin Voiculescu - Similea Alin Andrei. 

Vă rog să-i aplaudați! Au toate aprecierile noastre! Iar la sfârșitul ședinței de 

Consiliu, dacă puteți reveni să semnați ștatele și să vă ridicați banii. Este meritul vostru și 

chiar ne mândrim și am dori să avem cât mai multe de astfel de hotărâri de Consiliu care 

să promoveze și să răsplătească adevărata valoare. Felicitări! Meritele sunt și ale 

părinților care au stat alături de acești copii, care i-au sprijinit, i-au coordonat în toți acești 

ani, dar nu în ultimul rând și al cadrelor didactice care i-au pregătit. 

Și repet, încă o dată, chiar dacă la nivel general poziția Giurgiului nu este una 

meritorie, revin și eu, și repet ceea ce a spus și domnul consilier Vladu, trebuie să căutăm 
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motivele în altă parte. Trebuie să căutăm motivele în sistemul de învățământ, în acest 

program de învățământ care a rămas închistat în anii trecuți și mai vin și mai spun un 

lucru: haideți, să-i cointeresăm prin notă să intre la liceu și nu prin număr și prin dorința 

de a avea liceeni. Haideți să încercăm politic, să influențăm, cei care pot lua decizii și o 

regulă simplă: ai luat nota 5 sau notă până la nota 5, ai dreptul să intri la liceu. Ai luat sub 

nota 5, mergi la o școală profesională pentru că dacă nu ai reușit în opt ani de zile să 

ajungi la un nivel de pregătire, sunt ferm convins că în următorii patru, uiți și ce ai 

învățat. Trebuie să rupem odată pisica în două, să luăm odată o decizie! Nu e numai o 

decizie politică, e o decizie atât de necesară pentru elevi, pentru părinți și pentru 

societate. Ducem lipsă de forță de muncă, ducem lipsă de oameni pregătiți sau mai puțini 

pregătiți care să meargă în sistem de pregătire profesional, în schimb scoatem pe bandă 

rulantă tineri care termină 12 clase, fără să ia bacalaureatul, fără să aibă un viitor și fără 

să aibă cât de cât o speranță că va fi angajat într-un anumit post, pe măsura dorințelor lui. 

Că posturi sunt, dar nu pe măsura dorințelor celor care au terminat liceul! 

Vă mulțumesc pentru această intervenție! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Rog pe doamna secretar să ne comunice dacă 

avem cvorum pentru ședință. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 20 de consilieri locali, este 

cvorumul îndeplinit. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Înainte de a intra în ordinea de zi, supun la vot 

procesul verbal din data de 31 mai  2018. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 19 iunie 2018. Cine este pentru? 20 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

După cum știți, la ordinea de zi avem 35 de puncte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, să 

suplimentăm ordinea de zi cu încă patru puncte. 

Unul din puncte este cu privire la aprobarea premierii elevilor claselor a VIII-a care 

au obținut rezultate deosebite – media 10 – la Evaluarea Națională anul 2018. 

Cel de-al doilea punct suplimentar – cu privire la aprobarea rectificării Bugetului 

de împrumuturi interne pe anul 2018 și a Listei de Investiții aferente. 

Cel de-al treilea punct suplimentar - cu privire la punerea în aplicare a Sentinței 

Civile nr.350/2017 definitivă pronunțată de Tribunalul Giurgiu în dosarul 

nr.487/122/2017. 

Și punctul patru - privind acordarea unui sprijin financiar în sumă de 10.000 lei 

doamnei Antohe Petronela Liliana din Giurgiu. 

Toate aceste puncte suplimentare le găsiți pe tabletă, au trecut de comisiile de 

specialitate care au fost întrunite înainte de începerea ședinței. Drept urmare, vă rog să 

acceptați și aceste patru puncte suplimentare incluse pe ordinea de zi. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Supun la vot ordinea de zi, plus cele patru puncte 

suplimentare. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului pentru 

efectuarea serviciului de transport public local cu vehicule speciale destinate 

serviciilor funerare 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

S.C. GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., în insolvență, a unui număr de 40 

bucăți indicatoare rutiere(1 m x 1,40 m) 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 

Consiliului Local nr.505 din 28 decembrie 2017 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Dacă îmi permiteți, a venit și doamna consilier 

Ciocîltan-Falan Corina Ionela (– 1217). Sunt prezenți toți consilierii locali, să se 

consemneze. 

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 15000 lei, în vederea achiziționării și montării de centrale de 

apartament, în conformitate cu Regulamentul de acordare a unui sprijin 

financiar ”consumatorilor răzleți”, persoane fizice aflate în dificultate aprobat 

prin H.C.L. nr.404/26.10.2017 

 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 5.000 lei, domnului Ostafe Anghel Constantin din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 4.700 lei, domnului Pîndaru Antonio-Eduard din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 3.500 lei, doamnei Boșman Ana din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului local al Municipiului Giurgiu nr.270/05.09.2016 cu privire la 

obligativitatea  prestării de activități gospodărești de către persoanele beneficiare 

ale Cantinei de ajutor social 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul consilier Țigănilă George: Vreau să aduc la cunoștință că este proiectul 

Partidului Național Liberal – grupului de consilieri PNL. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Așa este! Dvs. ați inițiat acea acțiune în instanță, la 

care instanța v-a dat dreptate. Numai că, nu aș vrea să cădeți și dvs. într-o greșeală în care 

cad poate instituții ale statului mai puternic reprezentate. În momentul în care o hotărâre 

este definitivă, irevocabilă și definitivă, în acel moment, noi avem obligația de a promova 

Hotărâre de Consiliu. Nu mai era nevoie să veniți cu o hârtie ca să punem în aplicare o 

hotărâre definitivă. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Cererea a fost anterioară inițierii proiectului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, cererea ați făcut-o… Au fost… 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Inițiați dvs… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Înițiam oricum și dacă ați observat, mai avem un 

punct suplimentar cu Poliția Locală în care suntem obligați să inițiem. Este definitivă și 

chiar dacă unele din ele nu ne convim, asta nu înseamnă că nu trebuie să le punem în 

aplicare. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Noi am formulat cererea anterior inițierii 

proiectului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am înțeles! Vreți să le dăm în continuare cantină 

socială fără să muncească. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Copiilor! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Copiilor oricum le dădeam, dar îi puneam la 

muncă pe părinți. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Le dăm de mâncare copiilor, fără a munci 

părinții pentru ei. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim! Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea începerii campaniei de 

informare privind traficul transnațional de organe, adresată în special 

persoanelor vulnerabile din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale 

la data de 31.12.2017 ale societății GIURGIU SERVICII PUBLICE S.A. 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării sumei de 3.500 lei 

domnului Cristoi Vasile pentru editarea volumului ”Dunăre – drum făr’ de 

pulbere” 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș avea o singură remarcă aici și dacă tot, domnul 

consilier Muscalu a dorit să ia cuvântul, aș vrea să preia și o problemă rămasă nerezolvată 

de pe urma domnului Mucenic și unde noua conducere nu își asumă această 

responsabilitate. În ședința de Consiliu am aprobat o sumă de bani pentru tipărirea și 

promovarea unor cărți prin Biblioteca Județeană în cadrul colecției Biblioteca 

giurgiuveană și am avut surpriza neplăcută să primim un răspuns că nu mai pot folosi 

banii aceia, întrucât inițiatorul nu mai este și cine îi ia locul nu dorește sau nu știu, chiar 

nu am înțeles. Este păcat că am aprobat această sumă de bani și trebuie să meargă către 

editarea de carte. Dacă ar fi fost funcțional acel sistem, acest ajutor financiar nu-și mai 

avea rostul pentru că el intră în acest… Și domnul Cristoi a mai avut o carte în biblioteca 

giurgiuveană, deci, ar fi putut să beneficieze din sumele alocate. 
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Domnule consilier, ați fost pe la, acum sunteți la muzeu, dar ați fost la bibliotecă, 

ziceți-i domnului președinte să le unească pe amândouă și să facem un singur director. 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Cuvântul pe care vroiam să-l iau nu era despre 

situația de la bibliotecă și nici despre faptul că acum într-adevăr, acum conduc muzeul 

dar, la bibliotecă este o stare de provizorat deocamdată. Probabil urmează să fie concurs 

pentru ocuparea postului de manger. Nu este ocupat postul de manager. Dar acea foarte 

bună inițiativă a domnului Mucenic, chiar trebuie continuată. Este o inițiativă pe care am 

salutat-o și pe care am aprobat-o cu toții aici, în Consiliul Local, fiindcă, într-adevăr este 

necesar să se continue salvarea unor averi spirituale ale giurgiuvenilor. 

Domnul Cristoi, pe care-l susțin astăzi aici, și de aceea am ridicat mâna, este unul 

dintre depozitarii unor amintiri extraordinare despre Dunăre și despre tot ce înseamnă 

vapoarele de altă dată. Domnia sa a fost căpitan multă vreme, de cursă lungă, un adevărat 

lup de Dunăre. Noi am avut ocazia să-l avem invitat la muzeu în mai multe ocazii și 

domnia sa, cred că știe despre Dunăre și ce înseamnă de-a lungul timpului vapoarele de 

acolo și activitatea și poveștile marinărești care sunt pline de savoare. Este un foarte bun 

scriitor, un foarte bun fost căpitan. A fost premiat la nivel național de mai multe ori. Deci, 

merită cu prisosință acești bani. Asta vroiam să vă spun! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim! Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenții între 

Municipiul Giurgiu și S.C. ADMINISTRAȚIA DOMENIULUI PUBLIC ȘI 

PRIVAT GIURGIU S.A., în reorganizare, reprezentând plata cheltuielilor pentru 

serviciile de deszăpezire din iarna anului 2018   

 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Poate 2017! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Trebuia să trecem 2017-2018, dar iarna a venit la 

Giurgiu în martie 2018. O să facem rectificarea. Până la urmă în titulatură așa trebuie să 

apară, în iarna anului 2017-2018. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale 

la S.C. GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., în insolvență, aferente anului 2017 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale 

la S.C. ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE Giurgiu S.A aferente anului 2017 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unor bunuri aflate în exploatarea 

S.C. GLOBAL ENERGY PRODUCTION S.A. din incinta Punctului termic nr.62 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare 

către S.C. Giurgiu Servicii Locale S.A., în insolvență, a unor obiective de 

investiții aparținând domeniului public al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei de 

folosință gratuită a două apartamente pentru tinerii postinstituționalizați 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 

domeniul privat al Municipiului Giurgiu a unor bunuri aflate în exploatarea 

S.C. GLOBAL ENERGY PRODUCTION S.A. din incinta Punctului termic nr.19 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Giurgiu a unui teren situat în intravilanul 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului de oportunitate și 

raportului de evaluare necesare pentru organizarea și desfășurarea procedurii 

de atribuire directă a terenului situat în Bulevardul Daciei, adiacent Bloc A1 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea raportului de evaluare 

necesar vânzării prin atribuire directă cu drept de preempțiune a terenului în 

suprafață de 87,00 mp., situat în Municipiul Giurgiu, Strada 1 Decembrie 1918, 

adiacent Bloc 22 Vechi 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării prin licitație publică a 

unui teren, situat în Municipiul Giurgiu, Tarla 19 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul consilier Matei Mihai: Aș avea și eu o întrebare. De ce trebuie să vindem 

acești 6.000 de metri? De ce nu-i concesionăm? În cererea domnului Telehoi spune că: 

având în vedere proiectul de investiții. Ce investiție dorește dânsul să facă acolo? Nu ne 

spune și nouă! Iar dacă Dedeman-ul dorește să construiască în Giurgiu, îi putem vinde 

Dedeman-ului direct. Nu trebuie să-l vindem altcuiva pe o sumă probabil derizorie și la 

rândul său, acea persoană să-l revândă Dedeman-ului. De ce nu folosim acel tere? De ce 

nu-l parcelăm sau să-l dăm tinerilor căsătoriți, fiind un cartier de case? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând, cartier de case nu este acel teren. 

Este un drum de acces agricol pe acel teren, care se învecinează cu acea proprietate. Să 

știți că atunci când a făcut cererea, primul lucru am trimis să verifice zona respectivă. 

Nici nu știam că acem teren Primăria, acolo. Dumnealor vor să facă o investiție. Că vine 

Dedeman-ul sau că vine Altex, astea nu sunt problemele Primăriei. Până în acest moment, 
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Dedeman-ul nu a făcut nici o cerere la Primăria Giurgiu, că dorește să investească așa 

ceva și că mai dorește să se extindă. 

Ceea ce a justificat această firmă, a fost faptul că doresc să aibă la terenul care îl 

au, doresc să aibă o altă ieșire și să construiască calea de ieșire plus alte anexe, ce mai au 

la terenul respectiv. A-l da în concesiune, nu poate să-l alipească, nu poate să 

construiască, jumătate de teren pe titlu de proprietate, jumătate teren pe concesiune, nu 

poate să intabuleze acele construcții și nu-i dă autorizație de funcționare de la ISU. Drept 

urmare, pățim exact ceea ce s-a întâmplat la terenul de lângă Primărie, unde jumătate era 

proprietate, jumătate era concesionat și nu a putut să-și facă documentația cadastrală în 

vederea obținerii autorizației de la pompieri, din acest considerent și a trebuit să dăm curs 

acelei cereri ca să intre în legalitate și să-i vindem acel teren pe care-l avea în concesiune. 

Este cererea acelei firme, cere un aviz de principiu în vederea întocmirii raportului 

de evaluare. Este prima formă de demarare a procedurii. Nu este prin atribuire directă, 

este prin licitație. Deci, poate veni oricine să cumpere acel teren. Repet, încă o dată: nu 

este prin atribuire directă! Adică, prin alipire și să-l dăm doar persoanei respective. Este 

prin licitație! 

Domnule Matei, dacă considerați că are valoare acel teren, vă aștept la licitație fără 

nici o problemă. Cumpărați terenul și îl vindeți dvs. cărei firme vreți, ca să faceți și dvs. 

un ban grămadă. 

Domnul consilier Matei Mihai: Nu cred că eu fac banul grămadă! Această 

suprafață, scrie aici domnul Telehoi, că această suprafață este necesară pentru accesul pe 

terenu nostru. Dânsul știe clar că-i va reveni această suprafață, din exprimare. Nu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: El spune că îi e necesar. 

Domnul consilier Matei Mihai: Să vedem și evaluarea care va fi. Probabil va fi de 

10 lei metrul! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Etapa următoare va fi la evaluare. Deci, încă o 

dată! Aveți dreptul să-l cumpărați și după aia să vă duceți la el și să-i spui: vrei să-l 

cumperi, îl iei de la mine! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Colegul meu are dreptate, practic se 

impune mai multe explicații, nu doar generic, va avea loc o investiție. Eu aștept să văd 

despre ce e vorba, ce anume investiție va vrea să dezvolte și de abia pe urmă, are loc 

consultarea și principială și morală și ce vreți dvs.. Mulțumesc! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Aș vrea să vin cu o precizare pentru 

domnul Anghelescu. Cum v-ați obișnuit, întotdeauna am analizat foarte bine. Inițial nu 

am înțeles poziția drumului care se dorește. Am fost la fața locului și am văzut personal, 

terenul care este în cauză. Acel teren, la ora actuală, nu știu dacă dvs. l-ați văzut, este 

vorba de un drum de pământ, din care, din suprafața respectivă, circa 5 metri de la limita 

de proprietate cu Consig-ul și cu celelalte societăți, în spatele lor, este folosit pentru a se 

arunca gunoi, atât rezultat în urma betonului, la ora actuală, iar 5 metri prezintă rețea de 

înaltă tensiune. Probabil de aceea pare mult lățimea de 20 de metri după cum observați în 

schița respectivă. Cum să spun? El nu are acces, am văzut și proprietatea, terenul 

respectiv, nu are acces decât numai pe această zonă. În această zonă vor mai avea acces, 

inclusiv celelalte două societăți care sunt imediat la limita de proprietate, iar investiția va 
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fi pentru drum din ce am observat acolo, fiindcă nu se poate construi pe zona respectivă. 

Chiar am vrut să văd dacă este un teren, într-adevăr cu folosință pentru locuințe, cum ați 

spus. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Aveți dreptate în tot ce ați semnalat 

dvs. că este un drum de pământ și toate cele, dar vă asumați răspunderea că acest domn 

nu va cumpăra de la Primărie și ulterior îl va vinde terților? Sau îl va ține pentru investii, 

atâta timp cât nu avem nici un fel de obligativitate să urmărim această investiție? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Devenind proprietar, poate dispune de bunul 

său, cum dorește. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Exact cum ați presupus, presupunerile sunt 

multiple. Deci, nimeni nu poate să știe ce se va întâmpla! Da? La fel și la licitație, nu știm 

dacă dânsul va deveni proprietar sau altă societate care este interesată. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Mi se pare imoral! O dată, să 

declare că îți trebuie acest drum pentru realizarea unei investiții, iar după ce va avea loc 

vânzarea prin licitație, are dreptate și domnul primar…. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Sunt de acord cu dvs. în ceeea ce expuneți, 

dar în același timp, v-am spus: terenul respectiv nu poate fi folosit, fiindcă el la ora 

actuală, este efectiv drum de pământ. 

Domnul consilier Țigănilă George: Noi ar trebui să încurajăm investitorii care vin 

către noi, către Giurgiu, ca să poată să facă ceva. Nu trebuie să-i dăm la o parte printr-o 

bucățică de teren pe care o dorește și mai ales investiția lui personală, că e un drum! Pur 

și simplu, el să vină cu piatră pe el și el să-și facă toate cele necesare la acel teren. De ce 

să-l dăm la o parte? De ce să nu aducem investitori? Iar ne cramponăm pentru 200 -500 

de metri pătrați? Nu se poate! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot împotrivă (domnul consilier Matei 

Mihai). Abţineri? 2 abțineri ( domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin, doamna 

consilier Sîrbu Adelina Veronica). 

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind implementarea în cadrul S.C. TRACUM 

S.A. GIURGIU, având ca autoritate publică tutelară Consiliul Local al 

Municipiului Giurgiu, a măsurilor dispuse de legislația specifică privind 

guvernanța corporativă a întreprinderilor publice 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 24: proiect de hotărâre privind constatarea intervenirii condițiilor 

dizolvării de drept a Asociației de Dezvoltare Intercomunitară ”Iluminat public 

stradal și ornamental Giurgiu – Malu -Slobozia 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației pentru 

organizarea licitației publice deschise, cu strigare, pentru vânzarea unor bunuri 

care fac parte din sistemul de alimentare centralizată cu energie termică și care 

aparțin domeniului privat al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea diminuării unor tarife minime 

de manipulare aprobate prin Hotărârea Consiliului local nr.514 din 28.12.2017 

și aprobarea unor tarife minime pentru depozitare mărfuri la cheul Societății 

Comerciale Administrația Zonei libere Giurgiu S.A. 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind demisia domnului Ghiță Niculae din 

Adunarea Generală a Acționarilor a S.C. ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE 

GIURGIU S.A. 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea implementării în cadrul S.C. 

APA SERVICE S.A a măsurilor dispuse de legislația specifică privind 

guvernanța corporativă a întreprinderilor publice 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului proiectului 

”Dezvoltarea sistemului de transport în cadrul Euroregiunii Ruse-Giurgiu 

pentru o mai bună conectivitate cu rețeaua de transport TEN-T”, cod proiect 

ROBG-425 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2018 și a Listei de Investiții aferente 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului 

centralizat al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii și subvenții pe anul 2018 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice (faza SF) și a principalilior indicatori tehnico-economici pentru 

realizarea obiectivului de investiții ”Îmbunătățire infrastructură educațională 

Școala gimnazială Mihai Eminescu din municipiul Giurgiu” 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii cererii de finanțare 

pentru proiectul ”Îmbunătățire infrastructură educațională Școala gimnazială 

Mihai Eminescu din Municipiul Giurgiu, în cadrul POR 2014-2020, Axa 10.1.b. 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: După cum ați observat este vorba despre Școala 

gimnazială Mihai Eminescu, un proiect de aproape 3 milioane, 2 milioane și jumătate de 

euro. Se vor realiza corpuri de clasă, încă un corp de clădire cu 10 săli de clasă, cu sală 

pentru servit masa, cu sală pentru activități. Este un proiect pe care îl depunem zilele 

acestea pe Axa 10.1., în continuarea proiectului cu Școala nr.1. Am aprobat în ședința 

extraordinară indicatorii și documentația pentru Școala nr.1 și astăzi aprobăm pentru 

Școala gimnazială Mihai Eminescu - Școala nr.4. Va fi un corp nou care va completa 

investiția pe care o facem la Școala nr.4 de anvelopare. Este proiectul deja depus, a trecut 

de faze, așteptăm doar semnarea contractului de finanțare și să sperăm că foarte curând 

vom demara și procedura de licitație și de efectuarea acelor investiții. 

Școala nr.4, Școala nr.1, Școala nr.8, Școala nr.7, Școala nr.5, aceste școli au intrat 

în programe de investiții masive. Școala nr.2 – anul acesta vom schimba tot mobilierul și 

vom pune parchet, completând investițiile pe care le-am făcut în anii care au trecut. 

Școala nr.10 – avem de lucru pentru că nu ne-au ieșit indicatorii foarte buni și nu am 

putut să depunem proiect, iar  Școala nr.6 intră pe un alt program de investiții, un 

program cu finanțare europeană Axa 9 – Program Operațional Regional și Capital Uman, 

acea strategie de dezvoltare locală care include și investiții în Școala nr.6. 

Sperăm ca o dată și cu toate investițiile care se fac la grădințe, la creșe și la licee, 

după finalizarea exercițiului financiar european 2013-2020, că așa e la noi, se termină în 

2023, tot sistemul de învățământ să fie la nivel european în ceea ce privește investițiile și 

infrastructura. 
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim pentru precizări, domnule primar! 

Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziției de servicii de 

consultanță tehnico-economică privind elaborarea documentației necesare în 

vederea cesionării cu titlu oneros a acțiunilor deținute de Municipiul Giurgiu la 

S.C. APA SERVICE S.A. GIURGIU, conform HCLM 77/30.03.2017 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici o să am rugămintea, pentru că nu am finalizat 

într-o formă care să ne mulțumească anumite oferte din partea firmelor specializate, 

astăzi ar fi trebuit să venim și cu o sumă, până la incidența sumei. Numai că, oferta pe 

care am primit-o nu ne-a mulțumit sub nici o formă. Înțeleg că activitatea aceasta 

intelectuală este greu s-o cuantifici financiar, dar de când s-a schimbat legislația și se pot 

acorda prin forma simplificată a licitației, toată lumea se apropie de 30.000 de euro, 

29.700, 29.600. Dacă mâine s-ar schimba licitația și s-ar stabili că suma maximă ar fi de 

15.000, o să vedeți că toate aceste oferte s-ar duce la 14.800, 14.900. Am mai testat piața, 

am mai trimis către CNVM, să ne pună la dispoziție firme specializate. Drept urmare, s-ar 

putea ca la prima ședință extraordinară în care vom aproba un proiect sau două, cu 

finanțare europeană, să venim și cu această sumă la proiectul de astăzi. Mi-e greu să 

cuantific, dar mi se pare foarte mult. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim, domnule primar! Supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea Raportului final 

nr.25030/11.06.2018 al Comisiei de selecție și mandatarea reprezentanților 

Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a Acționarilor de la S.C. 

ADMINISTRAȚIA ZONEI LIBERE GIURGIU S.A. pentru numirea membrilor 

în Consiliul de Administrație la această societate 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 36: proiect de hotărâre privind premierea elevilor claselor a VIII-a care 

au obținut rezultate deosebite – media 10 – la Evaluarea Națională anul 2018 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Vreau să fac precizarea că pentru premierea 

elevilor, Guvernul României dă o sumă de 1.000 lei. Noi am acordat și o să votăm 2.000 

de lei, de două ori mai mult. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului de 

împrumuturi interne pe anul 2018 și a Listei de Investiții aferente  

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind punerea în aplicare a Sentinței Civile 

nr.350/2017 definitivă pronunțată de Tribunalul Giurgiu în dosarul 

nr.487/122/2017 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici am să aduc câteva argumente ca să aveți 

cunoștință despre ceea ce s-a întâmplat. În urmă cu un an de zile am aprobat organigrama 

privind Poliția Locală, reorganizarea Poliției Locale, tocmai ca să punem în aplicare un 

articol de lege care ne obliga să nu depășim numărul de polițiști locali în funcție de 

numărul de populație, 1 la 1000. Aveam avizul Prefecturii, chiar adresa Prefecturii care 

ne obliga să intrăm în legalitate. Au realizat organigrama cei de la Poliția Locală, am 
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trimis-o la ANFP, avem avizul ANFP-ului. Am aprobat-o în Consiliu, avem avizul de 

legalitate al Prefecturii, avem o lege care spune să facem acest lucru, instanța a stabilit că 

nu e așa, că trebuie să respectăm legea. Drept urmare, vom respecta sentința 

judecătorească, că asta este România! Revenim la situația de dinaintea reorganizării, îi 

primim la loc, îi trimitem la pază și cam asta este! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim pentru precizări! Alte discuţii? Dacă 

nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 10.000 lei doamnei Antohe Petronela Liliana din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Domnul primar Barbu Nicolae: Până la ”Diverse”, domnule președinte, vreau un 

singur lucru, pentru informarea dvs.. Astăzi am semnat contractul de atribuire a lucrărilor 

de realizare a asfaltării în zona I Ramadan, în zona cuprinsă între șoseaua Sloboziei, șos. 

Alexandriei până la strada Oltului, intră în acest proiect. În două săptămâni firmele 

respective vor începe asfaltarea în ultima zonă rămasă neasfaltată în municipiul Giurgiu. 

Ceea ce vreau să știți și să informați cetățenii din zona respectivă este că am 

început acest proiect în vara anului 2015 prin proiectare și suntem la sfârșit, la jumătatea 

anului 2018. Valoarea proiectului a fost de 170-180 de miliarde, s-a adjudecat cu 120 de 

miliarde, este o asociere de firme. Vor intra străzile, pentru că de aici în acolo vom avea o 

altă presiune: când intră strada mea, cum intră, dar de ce? Este un proiect multianual 

finanțat prin PNDL, prin Programul Național de Dezvoltare Locală al Ministerului 

Dezvoltării și cofinanțare de la Primărie de maxim 10%. Și vor intra în prima etapă 

străzile unde nu avem nevoie de investiții în canalizarea pluvială, unde apele pluviale 

curg gravitațional către străzi unde avem canalizare pluvială. Deci, acestea vor intra în 

prima etapă, anul acesta. Tot în anul acesta, deja este în faza de finalizare a licitației 

pentru realizarea canalizării pluviale și după ce se realizează canalizarea pluvială urmează 

și străzile următoare să intre în asfaltare. 

Într-o săptămână și iarăși vreau să aflați, și lucrul acesta și să-l transmiteți dacă vă 

întreabă cetățenii din zonele unde locuiți sau unde activați politic, la jumătatea săptămânii 

viitoare se finalizează selectarea ofertelor și atribuirea câștigătorului, se fac notificările, 

nu mai târziu de 10 iulie, vom semna contractul dacă nu sunt contestații. Sper să nu avem 

contestații, pentru că legea achizițiilor s-a modificat. Cine contestă, plătește în ziua de 

astăzi. În acest moment și atunci sperăm noi că nu sunt considerente de orice fel, tehnic 
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sau juridic care să permită unei firme sau să oblige o firmă să conteste. Deci, eu sper ca 

până după 10 iulie, vom semna și pentru zona următoare, adică de la Oltului, Ghizdarului, 

Bălănoaiei, până la Negru Vodă. Termenul de finanțare prin PNDL este octombrie 2020, 

dar să sperăm că se vor realiza mai repede și atunci putem să facem decontările. 

Dacă ați observat, s-a votat astăzi bugetul final și intrăm în procedura de licitație 

pentru proiectare și realizare prin Programul Interreg 1.1. – Conectivitate Terestră între 

România și Bulgaria. Asta înseamnă șoseaua București de la spital până la Remuș, 

șoseaua Prieteniei, șoseaua 1 Decembrie și șoseaua Mihai Viteazul de la spital și până la 

parcul Tineretului. Intră în proiectul de aproape 210 miliarde lei vechi, este valoarea 

bugetată a proiectului, 98% bani europeni 

Domnul consilier Țigănilă George: O întrebare! Unde nu sunt gaze trase, ce veți 

face acolo? Aș dori foarte mult ca să aduceți la cunoștință cetățenilor acest lucru. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Astăzi, întâlnirea cu constructorul a fost împreună 

cu operatorul de apă-canal și operatorul de gaz natural Wirom. Deci, și directorul de la 

Apa Service și reprezentantul Wirom au fost prezenți, au făcut cunoștință. Le-am 

transmis că în timp ce fac lucrările sau înainte de a intra pe o stradă, operatorul trebuie să-

și verifice rețeaua, cel de la gaze trebuie să continue lucrările, să facă branșamente și 

imediat intrăm și asfaltăm. Sunt obligați acești operatori să facă branșamentele la gaze. 

Deci, să-și aducă conducata de gaz până la sfârșit și pe baza cererii persoanei respective, 

că dragoste cu sila, nu poți să-l obligi. Dar, eu le-am mai spus un lucru și m-am ținut, cel 

puțin în anii care au trecut, în momentul în care se termină lucrarea, garanția este de 5 

ani. Deci, discutăm de trei ani, doi ani și ceva durată de execuție a lucrărilor și încă 5 ani 

de garanție. Nu vom mai auzi de branșamente pe străzi asfaltate decât din 2025. Până 

atunci, să se descurce cum vrea! 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările ședinței!  
 

 

Şedinţa se încheie la ora 1302 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                  Neacșu Lucian                SECRETAR, 

           

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 

                                  

                     Stanciu Violeta 

 

 

 

 


